

مقدمة بحث عن موسم الرياض بالانجليزي

Riyadh Season is considered one of the most beautiful and wonderful entertainment events that are held every year in the city of Riyadh, the capital of the Kingdom of Saudi Arabia. It is considered the largest amusement and entertainment festival in the Kingdom. This has greatly stimulated tourism in Riyadh, as it includes a large group of entertainment or entertainment events. Cultural or even sports, in which millions of citizens, residents and visitors in the Kingdom of Saudi Arabia participate.

الترجمة: يعتبر موسم الرياض ضمن أجمل وأروع الفعاليات الترفيهية في التي يتم إقامتها في كل عام في مدينة الرياض عاصمة المملكة العربية السعودية، وله دور كبير في تنشيط السياحة بشكل كبير في الرياض، حيث يتضمن مجموعة كبيرة من الفعاليات الترفيهية أو الثقافية أو حتى الرياضية، والتي يتشارك فيها الملايين من المواطنين والمقيمين والزوار في المملكة العربية السعودية.

بحث عن موسم الرياض بالانجليزي

Research into the subject of the Riyadh Season is one of the most important researches that can be talked about, to acquaint students with the goals of the season, its activities, and the most important offers it contains, and this is what we will make evident in the following:

الترجمة: إنَّ البحث في موضوع موسم الرياض هو من أهم الأبحاث التي يمكن الحديث عنها، لتعريف الطلبة بأهداف الموسم وفعالياته وأهم العروض التي يحتويها، وهو ما سوف نجعله يتجلى فيما سوف يأتي:

نبذة عن موسم الرياض

Riyadh Season is considered one of the international entertainment festivals that was launched in the Kingdom of Saudi Arabia, as the General Entertainment Authority in the Kingdom works to organize a group of distinguished events in light of the plan to transform the country into one of the distinctive tourist and entertainment destinations in the region, and to create activity in various sectors and fields. In addition to improving the Saudi economic level, the first edition of the season was in 2019 AD, then it stopped in 2020 AD due to the outbreak of the Corona virus, and after that the second edition of the Riyadh Season was held in 2021 AD. The third edition of the Riyadh Season was In 2022, this is the edition that entered the Guinness Book of World Records, while in the fourth edition of the Riyadh season in 2023. Many distinguished concerts and performances were held, and a large number of international artists, athletes, and stars participated in this edition.

الترجمة: يعتبر موسم الرياض بأنه إحدى المهرجات الترفيهية العالمية والتي أطلقت على مستوى المملكة العربية السعودية، حيث تعمل الهيئة العامة للترفيه في المملكة على تنظيم مجموعة من الفعاليات المميزة في ظل خطة تحويل البلاد إلى إحدى الوجهات السياحية والترفيهية المميزة في المنطقة، وخلق النشاط في القطاعات والمجالات المختلفة، بالإضافة إلى تحسين المستوى الاقتصادي السعودي، وقد كانت أول نسخة للموسم في عام 2019م، ثم توقف في عام 2020م ويعود السبب في ذلك إلى تفشي فيروس كورونا، وبعد ذلك أقيمت النسخة الثانية من موسم الرياض في عام 2021م، أما النسخة الثالثة من موسم الرياض كانت في عام 2022م، وهي النسخة التي دخلت موسوعة غينيس للأرقام القياسية، بينما في النسخة الرابعة من موسم الرياض عام 2023 قامت الكثير من الحفلات والعروض المميزة، وشارك في هذه النسخة عد كبير من الفنانين والرياضيين والنجوم العالميين.

مدة موسم الرياض

The duration of the Riyadh Season is five months and ten days, according to what was explained by the General Entertainment Authority in Saudi Arabia, where different types of people participate, as this festival takes into account the diversity of cultures and nationalities, and it also simulates all segments of society that search for strangeness and beauty at the same time.

الترجمة: إن مدة موسم الرياض تبلغ خمسة أشهر وعشرة أيام، وذلك حسب ما أوضحت الهيئة العامة للترفيه في السعودية، حيث يُشارك فيه مختلف أنواع الناس، إذ يراعي هذا المهرجان تنوع الثقافات والجنسيات، كما أنه يُحاكي كافة شرائح المجتمع التي تبحث عن الغرابة والجمال في آنٍ معاً.

مناطق موسم الرياض

The Riyadh Season is considered one of the most important Saudi seasons that tourists and citizens in the Kingdom of Saudi Arabia are interested in. The Riyadh Season activities are held within 15 regions, and each region is different from the other according to the activities and events that will be held in it. Among these areas are the following:

- Boulevard City: It is one of the largest and best areas of the Riyadh Season. It hosts a large number of distinctive experiences and powerful events. It also contains a group of local and international stores and restaurants, in addition to the largest cinema in the Kingdom of Saudi Arabia.
- Via Riyadh: It is considered one of the important areas during the Riyadh Season, which is distinguished by its design in the Salmaniya style, and includes the most famous hotels, lounges, shops and international restaurants.
- Winter Land: This area hosts the largest amusement park in Saudi Arabia, and includes more than 80 rides for all groups and ages, and many stores and restaurants known throughout the Kingdom.
- Boulevard World: A first-class entertainment district offering a large number of entertainment events, restaurants and shops.
- The Groves: It is considered one of the most beautiful places during the Riyadh Season. The area is distinguished by its charming atmosphere and events that celebrate Saudi heritage.
- Riyadh Front: Riyadh Front offers visitors the best experiences and is suitable for all ages, for an unforgettable experience.

- Sky Riyadh: Sky Riyadh offers an exceptional experience in international restaurants with a unique view of the Riyadh sky.
- Fan Festival: It is one of the areas that displays the World Cup atmosphere on three huge screens in the stadium.

الترجمة: يعتبر موسم الرياض بأنه من أهم المواسم السعودية التي يهتم بها السياح والمواطنون داخل المملكة العربية السعودية، ويتم القيام بفعاليات موسم الرياض ضمن 15 منطقة وأكثر، ومن هذه المناطق ما يأتي:

- **بوليفارد سيتي:** وهي من أكبر وأفضل مناطق موسم الرياض، ويقام فيها عددًا كبيرًا من التجارب المميزة والفعاليات، كما تحتوي على أكبر دار سينما في المملكة العربية السعودية.
- **فييا الرياض:** تعتبر إحدى المناطق المهمة في موسم الرياض، والمصممة على الطراز السلطاني، وتشتمل على أشهر الفنادق والصالات والمتاجر والمطاعم العالمية.
- **وينتر لاند:** تستضيف هذه المنطقة أكبر مدينة ملاهي في السعودية، وتشتمل على أكثر من 80 لعبة لجميع الفئات والأعمار.
- **بوليفارد وورلد:** منطقة ترفيهية من الدرجة الأولى تقدّم عدد كبير من الفعاليات الترفيهية والمطاعم والمتاجر.
- **ذا غروفز:** تعتبر من أجمل الأماكن في موسم الرياض، وتتميّز المنطقة بأجوائها الساحرة والفعاليات التي تحتفي بالتراث السعودي.
- **واجهه الرياض:** تقدّم واجهة الرياض للزوار أفضل التجارب وبما يناسب كافة الأعمار، لتجربة لا تنسى.
- **سكاي رياض:** تقدّم منطقة سكاي الرياض تجربة استثنائية في مطاعم عالمية بإطلالة فريدة من سماء الرياض.
- **قرية زمان:** وهي من الأماكن المهمة التي تعود للماضي والذكريات بالمرحيات والفنون الشعبية.
- **فان فيستيفال:** وهي من المناطق التي تعرض أجواء كأس العالم عبر ثلاث شاشات ضخمة في الملعب.

فعاليات موسم الرياض

Every year, the Riyadh Season areas witness imaginative and unforgettable events and experiences that suit all interests and ages. The most prominent of these events are the following:

- Preparing a group of light shows, fireworks and plays.
- Launching a large number of modern sports games, the most important of which is the giant wheel game.
- Organizing heritage and cultural festivals, such as the Fragrant Past Festival and art exhibitions.
- Launching a series of concerts and interactive shows, in addition to advanced technical shows.
- Launching a group of sports offers that attract millions of people on Riyadh City Boulevard.
- Providing strong offers on shopping stores by the best and most famous Saudi and international brands.

الترجمة: في كل عام تشهد مناطق موسم الرياض فعاليات وتجارب خيالية لا تنسى، وتتناسب مع كافة الاهتمامات والأعمار، ومن أبرز هذه الفعاليات ما يأتي:

- تجهيز مجموعة من العروض الضوئية والألعاب النارية والمسرحيات.
- إطلاق عدد كبير من الألعاب الرياضية الحديثة أهمها لعبة الدولاب العملاق.

- إقامة المهرجانات التراثية والثقافية مثل مهرجان عبق الماضي والمعارض الفنية.
- إطلاق مجموعة الحفلات الغنائية والعروض التفاعلية بالإضافة للعروض التقنية المتطورة.
- إطلاق مجموعة من العروض الرياضية والتي تجذب الملايين من الأفراد في بوليفارد الرياض سيتي.
- تقديم عروض قوية على محلات التسوق من قبل أفضل وأشهر الماركات السعودية والماركات العالمية.

خاتمة بحث عن موسم الرياض بالانجليزي

Here we reach the end and conclusion of this research, in which we went over the Riyadh Season and its duration in detail, then we included in it some of the areas of the Riyadh Season, and we also explained the most prominent events that are held in the Riyadh Season, asking God, Lord of the Worlds, to perpetuate goodness upon us and to grant us the high determination to write New research for the benefit of dear readers.

الترجمة: إلى هنا نصل إلى نهاية وختام هذا البحث الذي مررنا فيه على موسم الرياض ومدته بصورة مفصلة، ثم أدرجنا فيه بعض من مناطق موسم الرياض، كما بيّنا أبرز الفعاليات التي تقام في موسم الرياض، سائلين الله رب العالمين أن يديم علينا الخير وأن يرزقنا الهمة العالية لكتابة أبحاث جديدة تنفع القراء الكرام.